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  Protokół  nr  VI/07 
 
z obrad VI sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 27 lutego 2007 roku                 
w godzinach  1200    - 1625    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
 
  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Prezentacja  Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych sp. z o.o. w Ełku. 
6. Podjęcie postanowienia zmieniającego postanowienie w sprawie przyjęcia wartości 

jednego punktu w złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych                        
w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego. 

7. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 
1) zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta Ełku, 
2) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasta Ełk do stowarzyszenia Lokalna 
Organizacja Turystyczna „Ziemia Ełcka”, 
3) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych 
gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: MOSiR, 
4) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych 
gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Izba Wytrzeźwień, 
5) przekazania aportu pieniężnego do MZK spółka z o.o. w Ełku, 
6) udzielenia poręczenia kredytu bankowego, 
7) uchwalenia budżetu miasta Ełku na 2007 rok, 
8) przekazania aportu niepieniężnego do MZK sp. z o.o. w Ełku, 
9) przekazania aportu niepieniężnego do MZK sp. z o.o. w Ełku, 
10) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego o nazwie 
„Miejski Zakład Komunikacji w Ełku w celu zawiązania spółki z o.o., 
11) ustalenia planu sieci Gimnazjów w Ełku oraz granic ich obwodów, 
12) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto 
Ełk   i Powiatem Ełckim bez obowiązku dokonywania dopłat, 
13) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości za cenę niższą niż 
jej wartość rynkowa, 
14) zbiorowego wezwania złożonego przez mieszkańców miasta Ełku do usunięcia 
naruszenia prawa w uchwale nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk-Jeziorna”, 
15) wezwania złożonego przez Państwa Danutę i Waldemara Nawrockich do 
usunięcia naruszenia praw w uchwale nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk-
Jeziorna”, 
16) przyjęcia Ełckiej Karty Współpracy Samorządu Miejskiego w Ełku z Sektorem 
Pozarządowym w latach 2007-2016, 
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17) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy samorządu miejskiego w Ełku  
z sektorem pozarządowym w zakresie działalności pożytku publicznego w roku 2007, 
18) odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku, 
19) powołania doraźnej Komisji Statutowej. 
 

8. Opinia w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą  Nr 
XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30. 11. 2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Regiel, gmina Ełk, obejmującego działkę nr ewid. 182/1. 
9. Zaopiniowanie decyzji dot. rozwiązania Porozumienia Gmin na rzecz Rozwoju 
Pojezierza Ełckiego. 
10. Podjęcie Apelu  w sprawie podjęcia działań legislacyjnych w celu wyeliminowania 
nieścisłości prawnych w przepisach dotyczących oświadczeń samorządowców. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Oświadczenia i wolne wnioski.  
13.  Zakończenie obrad. 
 
Do punktu –1- 

Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski otworzył VI sesję Rady Miasta Ełku i 

powitał wszystkich zebranych.  Stwierdził prawomocność obrad.  
 
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołu nr V/07  z dnia  30 stycznia 2007 roku.  

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał od głosowanie przyjęcie protokołu nr V/07  z dnia 30 stycznia 2007 roku.;                
21 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli protokół. W trakcie głosowania 
nieobecni radni: Jędrkiewicz Zbigniew i Przekop T. 
    
Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poprosił o  uwagi lub wnioski 
do rozesłanego porządku obrad.  
 
 Radny T.Bińczak zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu dot. podjęcia 
Apelu w sprawie podjęcia działań legislacyjnych w celu wyeliminowania nieścisłości 
prawnych w przepisach dotyczących oświadczeń samorządowców. W uzasadnieniu 
poinformował, że Klub Radnych PiS nie miał czasu z tym dokumentem zapoznać się. 
Radni z Klubu chcieliby poprzeć apel, ale również chcą mieć wpływ na jego 
zredagowanie. 
 Radny J.Czepułkowski uważa, że Apel jest słuszny, chociaż nie dotyczy żadnego 
z radnych miasta i powiatu. Proponuje nie zdejmować z porządku obrad. Klub Radnych 
SLD będzie głosował za podjęciem Apelu. 
 Radny W.Pieńkowski poinformował, że Klub Radnych PO w dniu 16 lutego b.r. 
złożył projekt Apelu do BRM. Był czas na zapoznanie się z nim, wniesienie uwag i 
poprawek. 
 Radny T.Bińczak podtrzymał wniosek. 
   Innych wniosków i zastrzeżeń nie zgłoszono. 
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 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski zaproponował przegłosować 
wniosek zgłoszony  przez radnego T.Bińczaka,  dot. wykreślenia z porządku obrad 
punktu 10. Podjęcie Apelu  w sprawie podjęcia działań legislacyjnych w celu 
wyeliminowania nieścisłości prawnych w przepisach dotyczących oświadczeń 
samorządowców; „za” głosowało 6, „przeciw” 15, wstrzymało się od głosu 2. Wniosek 
radni odrzucili. 
       Następnie  Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski  stwierdził, że Rada 
Miasta nie wprowadziła zmian do porządku obrad i będzie obradowała według porządku 
zaproponowanego przez Przewodniczącego w zawiadomieniu o zwołaniu sesji.  
 
 Do punktu –4- 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił działalność PM w okresie między 
sesjami, zgodnie ze sprawozdaniem z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od 
dnia  25 stycznia do 20 lutego 2007 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   
 Radny J.Mrozek zwrócił się z pytaniem do Prezydenta Miasta, odnośnie 
wydanego zarządzenia nr 60/2007 z dnia 6 lutego 2007 r. w punkcie 9, co było powodem 
zmiany? 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz wyjaśnił, że zmiana zarządzenia wynikła ze 
zmiany składu osobowego komisji przetargowej. Zmiana polega na zmianie 
przewodniczącego komisji – był Pan K. Wiloch, obecnie jest Zastępca Prezydenta 
W.Szelążek. 
  
 
 Do punktu –5- 

Prezes Wiesław Buczko zaprezentował  Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych  
sp. z o.o. w Ełku, między innymi poinformował, że spółka istnieje od 17 lat, majątek 
spółki wynosi ok. 1300 tys. zł. Omówił zakres świadczonych usług przez spółkę. 
Szczegółowa informacja w załączeniu do protokołu. 

 
Do punktu –6- 
  Postanowienie zmieniającego postanowienie w sprawie przyjęcia wartości 
jednego punktu w złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych                        
w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego, w załączeniu do 
protokołu.. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt postanowienia i wniósł                       
o podjęcie. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt postanowienia. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt postanowienia. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt postanowienia w sprawie jak wyżej;             
15 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 6 głosach wstrzym. radni podjęli 
Postanowienie  zmieniające  postanowienie w sprawie przyjęcia wartości jednego 
punktu w złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych  w jednostkach 
organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego.  Postanowienie w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny J.Wielgat. Radny I. Dzienisiewicz nie 
głosował. 
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Do punktu –7- 
1) Projekt uchwały dot. zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta 
Ełku,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały i wniósł                       
o podjęcie. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja pozytywną opinię wydała do projektu uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr VI/40/07 zmieniającą uchwałę w sprawie 
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Miasta Ełku.  Uchwała w załączeniu do protokołu.    
W trakcie głosowania nieobecny radny J.Wielgat. 
 

*  *  * 
2) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasta Ełk do 
stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna „Ziemia Ełcka”,   w załączeniu do 
protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały i wniósł                       
o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
  W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr VI/41/07 w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Miasta Ełk do stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna „Ziemia Ełcka”. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Mrozek            
i J.Wielgat. 
 

*   *   * 
3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na 
realizację zadań własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: MOSiR,                       
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały i wniósł                       
o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
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> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
  Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwały Nr VI/42/07 w sprawie  
ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych 
gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: MOSiR. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Mrozek  i J.Wielgat. 
 

*  *  * 
4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na 
realizację zadań własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Izba 
Wytrzeźwień, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały i wniósł                       
o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
  Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr VI/43/07 w sprawie 
ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych 
gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Izba Wytrzeźwień. Uchwała                        
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Mrozek i J.Wielgat. 

*   *   * 
 
5) Projekt uchwały w sprawie  przekazania aportu pieniężnego do MZK spółka z o.o. w 
Ełku,  w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VI/44/07 w sprawie  przekazania aportu pieniężnego do MZK spółka      
z o.o. w Ełku.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny 
radny  J.Wielgat. 

*  *  * 
6) projekt uchwały w sprawie  udzielenia poręczenia kredytu bankowego, w załączeniu 
do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
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 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VI/45/07 w sprawie  udzielenia poręczenia kredytu bankowego. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny J.Wielgat.  

*  *  *  
 
7) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta  Ełku na 2007 rok,                        
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt budżetu miasta na 2007 rok, z 
uwzględnieniem autopoprawki. Poinformował, że dochody budżetu gminy planowane są  
w wysokości 117 200 242 zł.  Wydatki budżetu gminy w wysokości 122 423 619 zł. 
Deficyt budżetu gminy w wysokości 5 223 377 zł, zostanie pokryty przychodami  
 pochodzącymi z  zaciągniętego kredytu w kwocie 713 803 zł. i wolnych środków z lat 
ubiegłych, jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy, 
wynikającej z rozliczenia kredytówi pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 4 509 574zł.  
W budżecie tworzy się rezerwę  ogólną w wysokości  było 800 000 zł. Pan Prezydent 
zaproponował autopoprawkę, w związku z wnioskiem Komisji Budżetowej i Rozwoju 
Gospodarczego, który mówi o zdjęciu z rezerwy 300 tys. zł i przeznaczeniu na ul. 
Bursztynową. Prezydent Miasta proponuje zmniejszyć rezerwę budżetową o 150 tys. zł             
z przeznaczeniem na ul. Bursztynową i pozostałe środki na remont tej ulicy pozyskać            
z zewnątrz. Wówczas rezerwa budżetowa  ogólna wyniesie 650 000 zł.  Wniosek Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych dot. przeznaczenia z rezerwy kwoty 124 tys. zł na 
modernizację przychodni przy ul. Konopnickiej jest wnioskiem na przyszłość.  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta  w części dot. sportu, turystyki 
i rekreacji. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała budżet miasta w części dot. oświaty. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia budżetu miasta 
na 2007 rok – warunkując to, propozycją Prezydenta Miasta dokonania w pierwszej 
poprawce do przyjętego budżetu miasta na ten rok w miesiącu marcu przesunięcia 
środków budżetowych z rezerwy ogólnej na ochronę zdrowia w kwocie 124 tys. zł                    
z przeznaczeniem na wykonanie modernizacji budynku Przychodni Specjalistycznej przy 
ul. Konopnickiej i regulację sieci obiektu szpitala miejskiego. 
>Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że Komisja po zapoznaniu się z planowanymi inwestycjami na drogach 
miejskich na rok 2007 zgłosiła następujące wnioski: 
- należy ująć w planie wykonanie dokumentacji modernizacji ul. Wieńskiej na odcinku 
od skrzyżowana z ul. Sikorskiego do połączenia z ul. Grodzieńską i domków 
jednorodzinnych, środki niezbędne na ten cel - ze zwrotu rozliczenia I etapu ul. 
Mickiewicza. 
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- przenieść planowane środki inwestycyjne z wykonania ul. Kwiatowej na wykonanie ul. 
Bursztynowej. Wniosek zgłoszony w formie autopoprawki Prezydenta Miasta zaspokaja. 
- wystąpić do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad z wnioskiem o przebudowę 
skrzyżowania ulic Sikorskiego – Piłsudskiego i wykonanie sygnalizacji świetlnej.  
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu. Wniosek dot. ul. 
Bursztynowej jest  zbieżny z autopoprawką PM. 
 Radny J.Czepułkowski zwrócił sie z zapytaniem, czy rozpoczęcie inwestycji ze 
środków budżetu miasta, nie pozbawi pozyskania środków unijnych, gdyż ta ulica 
kwalifikuje się do pozyskania środków zewnętrznych ? 
 Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta T.Andrukiewicz, między innymi 
informując, że nie ma takiego zagrożenia. Na dzień dzisiejszy nikt nie zagwarantuje, że 
uda się pozyskać środki europejskie. Wniosek został złożony. Czekamy na 
rozstrzygnięcie.  
 Radny J.Mrozek zwrócił uwagę, że mamy do czynienia z autopoprawką 
Prezydenta Miasta i wnioskami komisji. Co mamy głosować? 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz uważa, że zgłoszona autopoprawka jest 
konsensusem wniosków komisji. Jeśli dojdzie do głosowania wniosków komisji, 
zaproponował wnioski komisji odrzucić. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie wnioski 
komisji, kolejno: 
1) wniosek Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku dot. przeniesienia  środków 

finansowych z ul.. Kwiatowej na wykonanie ul. Bursztynowej; „za” głosowało 0, 
„przeciw”  21, wstrzymało sie od głosu 1. Wniosek radni odrzucili. W trakcie 
głosowania nieobecny radny J.Wielgat. 

2) Wniosek Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego dot. zmniejszenia rezerwy  
o 300 tys. zł i przeesienie tych środków  na ul. Bursztynową; „za” głosowało 0, 
„przeciw”  22, wstrzymało sie od głosu 0. Wniosek radni odrzucili. W trakcie 
głosowania nieobecny radny J.Wielgat. 

 Radny Romuald Baranowski w imieniu koalicyjnego klubu radnych „Prawa                        
i Sprawiedliwości” przedstawił opinię na temat projektu uchwały budżetowej. Stwierdził 
że przedstawiony projekt budżetu nie spełnia ani oczekiwań, ani ambicji klubu radnych 
„Prawa i Sprawiedliwości”.  
Na taką opinię złożyło się kilka przyczyn: po pierwsze ramy budżetu przygotował jeszcze 
poprzedni prezydent i jego ekipa, po drugie auto poprawka prezydenta została przekazana 
radnym dopiero w dniu 26 stycznia br. i w związku z tym czasu na szczegółową analizę 
w komisji  było niewiele. Po trzecie, chyba zabrakło i przewodniczącemu i członkom 
komisji budżetowej doświadczenia w prowadzeniu analitycznych prac nad budżetem. 
Projekt, szczególnie po stronie dochodów charakteryzuje się znaczną dozą niepewności: 
nie jest do końca wiadomo, czy uda się pozyskać planowane środki finansowe z funduszy 
unijnych, nie wiadomo, czy planowany wysoki poziom osiągną dochody z udziałów w 
podatkach dochodowych od osób prawnych i fizycznych. 
 Jeśli idzie o wydatki, to największym wyzwaniem dla obecnej Rady jest od kilku lat 
dynamicznie rozwierający się klin pomiędzy subwencją oświatową a wydatkami na 
oświatę. 
Należy dołożyć wszelkich starań, aby przynajmniej powstrzymać dotychczasowy trend 
wzrostowy tej relacji. Doceniamy działania podejmowane przez Pana Prezydenta                   
w dziedzinie oświaty ale uważamy je za niewystarczające i zbyt płytkie. 
Pozytywnie oceniamy także kierunki zmian przedstawione przez Pana Prezydenta w auto 
poprawce budżetu  i jej filozofię. Zorientowanie budżetu  na pozyskiwanie środków 
unijnych, przeznaczenie większych środków na inwestycje i proponowane zmiany 
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organizacyjne, które już udało się nam wspólnie przeforsować i które były zapowiadane 
w rozmowach i dyskusjach w komisjach jest tym kierunkiem, które będziemy popierać.  
Jako przewodniczący komisji budżetowej, radny stwierdził, że nadal będą trwały prace 
analityczne  nad budżetem w komisji, zostaną przeanalizowane plany finansowe 
jednostek i zakładów budżetowych, na co zabrakło czasu podczas prac dotychczasowych. 
Dlatego pomimo tych niedostatków o których wspomniał radny, koalicyjny klub radnych 
„Prawa i Sprawiedliwości” poprze przedstawiony projekt i będzie głosował za jego 
przyjęciem.  
 Radny J.Czepułkowski zaapelował o traktowanie wydatków na oświatę  na równi 
z wydatkami na inwestycje. Zwrócił się z zapytaniem, czy w poprawce do budżetu miasta 
na sesji w miesiącu marcu, kiedy wpłynie subwencja oświatowa, PM dokona wydzielenia 
kwoty na podwyżkę dla obsługi i administracji w oświacie od 1.09.2007 r.? 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zapewnił, że zajmie się sprawą i taki wniosek 
zgłosi. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski zapoznał z Uchwałą Nr 15/2007 Składu 
Orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 15 stycznia 2007 r. w sprawie wydania opinii                 
o projekcie budżetu na 2007 rok. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej 
uwzględniający autopoprawkę zgłoszoną przez Prezydenta Miasta; 23 głosami „za”, przy 
0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę                  
Nr VI/46/07 w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ełku na 2007 rok. Uchwała           
w załączeniu do protokołu.  
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz podziękował radnym za uchwalenie budżetu 
miasta na rok 2007. 
 

*  *  * 
Ogłoszono 15 minut przerwy. 

Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący RM A.Orzechowski. 
 

8) Projekt uchwały w sprawie przekazania aportu niepieniężnego do MZK sp. z o.o. w 
Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Zastępca Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku 
T.Bińczak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego 
T.Makowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 16 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr VI/47/07     
w sprawie przekazania aportu niepieniężnego do MZK sp. z o.o. w Ełku.  Uchwała     
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni  radni: R.Baranowski, 
J.Czepułkowski, I.Dzienisiewicz,  J.Stradczuk, W.Pieńkowski i J.Wielgat.  

*   *   * 
9) Projekt uchwały w sprawie przekazania aportu niepieniężnego do MZK sp. z o.o. w 
Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
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 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosie wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr VI/48/07 
w sprawie przekazania aportu niepieniężnego do MZK sp. z o.o. w Ełku.  Uchwała w 
załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni  radni: J.Stradczuk,  i J.Wielgat. 
Jeden radny obecny na sali nie głosował.  

*    *   * 
10) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego             
o nazwie „Miejski Zakład Komunikacji w Ełku w celu zawiązania spółki z o.o.,                     
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VI/49/07 w sprawie w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 
likwidacji zakładu budżetowego o nazwie „Miejski Zakład Komunikacji w Ełku         
w celu zawiązania spółki z o.o.  Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni  radni: J.Stradczuk,  i J.Wielgat. 

*  *  * 
11) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci Gimnazjów w Ełku oraz granic ich 
obwodów,  w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały. Zgłosił 
autopoprawkę dot. wykreślenia ulicy Gdańskiej z obwodu IV, gdyż pomyłkowo została 
wpisana. Wniósł o podjęcie uchwały.   
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
 Nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki; 23 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwały Nr VI/50/07 w sprawie  ustalenia planu sieci Gimnazjów w Ełku 
oraz granic ich obwodów.  Uchwała   w załączeniu do protokołu. 

*  *  *  
12) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 
pomiędzy Gminą Miasto Ełk   i Powiatem Ełckim bez obowiązku dokonywania dopłat,   
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
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>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 23 głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr VI/51/07 
w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą 
Miasto Ełk i Powiatem Ełckim bez obowiązku dokonywania dopłat. Uchwała                 
w załączeniu do protokołu.  
 

*   *  * 
13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 
nieruchomości za cenę niższą niż jej wartość rynkowa, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach wstrzym.  radni 
podjęli Uchwałę Nr VI/52/07 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 
własności nieruchomości za cenę niższą niż jej wartość rynkowa. Uchwała w 
załączeniu do protokołu.  

*   *   * 
14) Projekt uchwały w sprawie zbiorowego wezwania złożonego przez mieszkańców 
miasta Ełku do usunięcia naruszenia prawa w uchwale nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 
2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Ełk-Jeziorna”, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 23 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VI/53/07 w sprawie zbiorowego wezwania złożonego przez 
mieszkańców miasta Ełku do usunięcia naruszenia prawa w uchwale nr 
XLVI/396/06 z dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Ełk-Jeziorna”. Uchwała w załączeniu do 
protokołu.  
 

*   *  *  
 



11 

15) Projekt uchwały w sprawie wezwania złożonego przez Państwa Danutę i Waldemara 
Nawrockich do usunięcia naruszenia praw w uchwale nr XLVI/396/06 z dnia 23 maja 
2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Ełk-Jeziorna”, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 23 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr VI/54/07 w sprawie wezwania złożonego przez Państwa Danutę i 
Waldemara Nawrockich do usunięcia naruszenia praw w uchwale nr XLVI/396/06 z 
dnia 23 maja 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Ełk-Jeziorna”. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 

*   *   * 
16) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Ełckiej Karty Współpracy Samorządu 
Miejskiego w Ełku z Sektorem Pozarządowym w latach 2007-2016, w załączeniu do 
protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały. Zgłosił 
autopoprawkę dot.  § 10 projektu uchwały  pkt. 1 w składzie Komisji zapisać: 

- 3 przedstawicieli Urzędu Miasta w Ełku, 
- 3 przedstawicieli właściwych Komisji Rady Miasta Ełku, 
- 4 przedstawicieli organizacji pozarządowych..............., 

-  w § 10 dopisać jako ust. 3 „protokół z posiedzenia Komisji otrzymują właściwe 
Komisje Rady Miasta, 
- zapis dotyczący § 23 – przy Pełnomocniku wykreślić zapis „na czas nieokreślony.” 
w treści § 1 ust. 4. powinien brzmieć – „Ełcka Karta Współpracy jest spójna                        
z dokumentami strategicznymi i programowymi wyznaczającymi kierunki rozwoju 
miasta:” oraz przestawić kolejność punktów w tym paragrafie. Następnie wniósł                       
o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja zgłosiła wniosek, który w autopoprawce uwzględnił PM. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały z autopoprawką. 
< Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. Dla ułatwienia 
współpracy zaproponował opracować formularz, na którym będą mogły organizacje 
pozarządowe składać rozliczenia z otrzymanego dofinansowania.  
 Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwały Nr VI/55/07 w sprawie  przyjęcia Ełckiej Karty Współpracy 
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Samorządu Miejskiego w Ełku z Sektorem Pozarządowym w latach 2007-2016.    
Uchwała w załączeniu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Makowski.  
 

*   *  * 
17) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy samorządu 
miejskiego w Ełku z sektorem pozarządowym w zakresie działalności pożytku 
publicznego w roku 2007, w załączeniu do protokołu. 
Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbński omówił projekt uchwały i wniósł o podjęcie. 

Komisje wydały pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwały Nr VI/56/07 w sprawie 
przyjęcia Rocznego Programu Współpracy samorządu miejskiego w Ełku                        
z sektorem pozarządowym w zakresie działalności pożytku publicznego w roku 
2007.   Uchwała w  załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
T.Makowski.  
 

*   *    * 
18) Projekt uchwały w sprawie  odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i  wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 23 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwały Nr VI/56/07 w sprawie odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu 
Stanu Cywilnego w Ełku. Uchwała w załączeniu. 
 

*   *   * 
19) Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, w załączeniu do 
protokołu. 
 Przewodniczący Klubu Radnych PiS T.Bińczak jako wnioskodawca projektu 
uchwały uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały w celu przygotowania projektu zmian              
do Statutu Miasta Ełku. Poinformował, że po konsultacjach z klubami radnych do pracy 
w Komisji Statutowej zaproponował następujących radnych: 
– Dzienisiewicz Ireneusz 
– Mrozek Jacek 
– Makowski Tomasz 
– Jędrkiewicz Zbigniew 
Następnie sugeruje nie narzucać terminu zakończenia pracy nad zmianą Statutu Ełku. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz jest innego zdania – dobrze jest wskazać 
termin zakończenia prac. Będzie to dyscyplinować komisję do pracy. Zaproponował 
rozszerzyć skład komisji o radnego Jana Stradczuka. 
 Przewodniczący Klubu Radnych PiS T.Bińczak jako wnioskodawca projektu 
uchwały przyjął sugestię Prezydenta Miasta i wniósł o dopisanie do Komisji Statutowej 
radnego  J.Stradczuka. W wyniku dyskusji zgłosił wniosek o zapisanie punktu 2 w § 2     
z treścią: „2. Do zadań Komisji Statutowej należy przygotowanie projektu zmian do 
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Statutu Miasta Ełku   i przedstawienie ich na sesji Rady Miasta Ełku w terminie do                
31 maja 2007 r.” 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski zwrócił się z zapytaniem do zgłoszonych 
kandydatów na członków Komisji Statutowej, czy wyrażają zgodę na pracę w tej 
komisji?: 
– Dzienisiewicz Ireneusz – wyraził zgodę  
– Mrozek Jacek – wyraził zgodę  
– Makowski Tomasz – wyraził zgodę  
– Jędrkiewicz Zbigniew – wyraził zgodę  
– Stradczuk Jan – wyraził zgodę  
 Następnie Przewodniczący RM poddał pod głosowanie  powołanie z grona 
radnych Rady Miasta Ełku doraźną Komisję Statutową w składzie wyżej wymienionym; 
22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie 
„za” radni powołali doraźną komisję Rady Miasta – Komisję Statutową. Radny 
I.Dzienisiewicz nie głosował. 
 Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski zgłosił wniosek o przerwę w celu  
odbycia posiedzeniu Komisji Statutowej i aby komisja ze swego składu wybrała 
przewodniczącego i zastępce przewodniczącego komisji.  
 Radni wniosek przyjęli przez aklamację. 
 Ogłoszona została przerwa w obradach. 
 Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący RM A.Orzechowski informując, że 
Komisja Statutowa w czasie przerwy ukonstytuowała się, odbyła swoje pierwsze 
posiedzenie, na którym ze swego składu wybrała na Przewodniczącego radnego 
Z.Jędrkiewicza i na Zastępcę Przewodniczącego I.Dzienisiewicza. Zaproponował do 
uchwały dopisać § 2 z treścią: „Zatwierdza się Przewodniczącego Komisjin Statutowej 
radnego Z.Jędrkiewicza i na Zastępcę Przewodniczącego I.Dzienisiewicza.” 
 Radny J.Mrozek zgłosił wnioski: 
– o reasumpcję głosowania nad składem komisji, 
– dopisać przy nazwiskach radnych funkcję. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie, czy radni mają wolę 
i wyrażają zgodę na  reasumpcję głosowania?;  22 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli.               
W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński. 
 W związku z przyjętym wnioskiem  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał 
pod głosowanie zapis § 1 punktu 1 o następującej treści: „Powołać z grona radnych Rady 
Miasta Ełku doraźną Komisję Statutową w składzie:  
– Jędrkiewicz Zbigniew – Przewodniczący Komisji 
– Dzienisiewicz Ireneusz – Zastępca Przewodniczącego Komisji 
– Stradczuk Jan Ignacy – członek 
– Makowski Tomasz – członek 
– Mrozek Jacek Janusz – członek”. Pozostałe zapisy bez zmian. 
Radni w głosowaniu; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” podjęli Uchwałę  Nr VI/58/07 w sprawie 
powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Ełku – Komisji Statutowej. Uchwała                
w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński.  
 
Do punktu -8-  
 Projekt opinii w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą                        
Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30. 11. 2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Regiel, gmina Ełk, obejmującego działkę nr ewid. 182/1.  
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 Naczelnik Wydziału MK S.Chilicki omówił potrzebę podjęcia opinii, na wniosek 
Gminy Ełk. 
 Nie podjęto dyskusji 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
opinii w sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli opinię w sprawie projektu zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, 
uchwalonego uchwałą  Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30. 11. 2001r.                 
z późn. zm., dla terenu położonego w obrębie Regiel, gmina Ełk, obejmującego działkę 
nr ewid. 182/1. Opinia w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
I.Dzienisiewicz, K.Dudzis, T.Makowski, I.Podwojski, K.Wilczyński. 
 
Do punktu -9-  
 Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz zwrócił się z prośba na piśmie do radnych               
o zaopiniowanie decyzji dot. rozwiązania Porozumienia Gmin na rzecz Rozwoju 
Pojezierza Ełckiego. W uzasadnieniu między nnymi poinformował, że jest to 
porozumienie, którego cele statutowe dotyczą wspólnej promocji oferty turystycznej 
regionu skupiającego sześć gmin: Kowale Oleckie, Wieliczki, Świętajno, Stare Juchy, 
Kalinowo oraz Miasto Ełk. Od kilku lat nie są podejmowane żadne działania w ramach 
Porozumienia. Główną przyczyną takiego stanu rzeczy jest fakt powołania nowego 
stowarzyszenia „EGO – Kraina Bociana”, którego Miasto Ełk jest członkiem 
Stowarzyszenie to realizuje zadania podobne do zadań Porozumienia, a także skupia 
gminy Powiatu Ełckiego, Gołdapskiego i Oleckiego. Obejmuje większy obszar. 
Kolejnym argumentem przemawiającym za rozwiązaniem Porozumienia jest brak 
środków pochodzących ze składek członkowskich. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag do propozycji Prezydenta Miasta. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie wyrażenie pozytywnej opinii w sprawie jak 
wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – 
jednomyślnie „za” radni  zaopiniowali pozytywne decyzję dot. rozwiązania Porozumienia 
Gmin na rzecz Rozwoju Pojezierza Ełckiego. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
I.Dzienisiewicz,  I.Podwojski, K.Wilczyński. 
 
Do punktu -10-  
 Projekt Apelu  w sprawie podjęcia działań legislacyjnych w celu wyeliminowania 
nieścisłości prawnych w przepisach dotyczących oświadczeń samorządowców,                      
w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Obywatelska  W.Pieńkowski jako 
wnioskodawca projektu Apelu odczytał treść i uzasadnił potrzebę podjęcia. Dodał, że 
sytuacja zaistniała nie dotyczy żadnego z naszych radnych. Niemniej problem w skali 
kraju jest.  Wniósł o podjęcie Apelu. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zapoznała się z treścią Apelu. 
 Przewodniczący Klubu Radnych PiS T.Bińczak poinformował, że Klub Radnych 
PiS nie miał czasu z tym dokumentem zapoznać się. Radni z Klubu chcieliby poprzeć 
apel -  nie są przeciwni, ale chcą mieć wpływ na jego zredagowanie. 
 Radny J.Mrozek uważa, że jest wiele spraw bliższych naszemu miastu, w których 
jako radni powinniśmy apelować, np. sytuacja szpitala wojskowego – powinniśmy 
apelować o oddłużenie. 
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  W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt Apelu w sprawie jak wyżej; 12 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 9 głosach wstrzymujących  radni podjęli Apel                        
w sprawie podjęcia działań legislacyjnych w celu wyeliminowania nieścisłości prawnych 
w przepisach dotyczących oświadczeń samorządowców. Apel w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: I.Podwojski, K.Wilczyński. 
 
Do punktu –11- 
Radny Jacek Mrozek zgłosił następujące interpelacje: 

1) Zarząd Okręgowy   Polskiego Czerwonego Krzyża  w Olsztynie wygrał                     
w konkursie na prowadzenie Punktu Konsultacyjno-Diagnostycznego 
ogłoszonego przez Krajowe Centrum ds. AIDS. Instytucja ta zapewnia 300 
bezpłatnych  badań anonimowych  w celu wykrycia AIDS (nawet dla osób nie 
ubezpieczonych). Jest wskazany obiekt na terenie szpitala wojskowego (dawna 
wartownia) z trzema pomieszczeniami, poczekalnią i węzłem sanitarnym oraz jest 
przeszkolony w tym zakresie lekarz, który może przeprowadzać stosowne 
konsultacje z osobami korzystającymi z tego punktu. Niestety organizacji tej 
brakuje 5.000,00 złotych  na opłatę czynszu za pomieszczenia. Czy Prezydent 
Ełku mógłby w tym zakresie w jakikolwiek sposób pomóc? 

2) Państwo Krystyna i Tadeusz Rowińscy podczas poniedziałkowego dyżuru 
radnego zgłosili się z prośbą o podjęcie działań mających na celu wyrażenie 
zgody przez Prezydenta Miasta budowy zbiornika do przetrzymywania ścieków 
lub kanału sanitarnego w ulicy Brata Jakuba Jakubczaka. Prezydent Miasta w 
odpowiedzi stwierdził, że zamierza zająć się tym tematem na Zwyczajnym 
Zgromadzeniu Wspólników Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp.                   
z o.o. w Ełku. Czy w związku z tą deklaracją Prezydent mógłby  poinformować            
o sposobie załatwienia tej sprawy? 

3) Pan Bernard Kumkowski przyszedł podczas pełnienia dyżuru radnego i zwrócił 
uwagę, że już od kilkunastu lat nie otrzymuje pozytywnej decyzji w sprawie 
przydziału mieszkania, pomimo, że spełnia wszystkie kryteria. W związku z tym 
radny zwrócił się z zapytaniem, czy ten Pan może w jakikolwiek sposób liczyć  na 
mieszkanie po kilkunastoletnim okresie oczekiwania? 

4) Pani Maria Lubińska zgłosiła się podczas dyżuru radnego. Została 
wyeksmitowana                     z mieszkania przy ulicy Chopina i zakwaterowana 
do mieszkania socjalnego  przy ulicy Słowackiego. Jest to osoba, którą spotkała 
tragiczna sytuacja, gdy po zakażeniu szpitalnym, otrzymała rentę w wysokości 
niewiele ponad 300 złotych. Dlatego też nie była w stanie opłacać czynszu 
mieszkając w poprzednim mieszkaniu. Dzisiaj mieszka w trudnych warunkach. 
Pomimo palenia  w piecu temperatura w mieszkaniu jest nie do wytrzymania 
poprzez nieszczelne stare okna. Czy Pan Prezydent mógłby w tej sprawie coś 
pomóc? Osoba ta byłaby w stanie trochę dopłacić do wymiany okien. 

 
Następnie radny Jacek Mrozek zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
1. W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną na ostatniej sesji dotyczącą egzekwowania 

zapisów aktów notarialnych i miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wobec właścicieli działek przy ulicy Pięknej,  Pan Prezydent napisał, że wszelkie 
uwagi w tym zakresie mogę kierować do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego. A czy Pan Prezydent zamierza skierować do tego organu swoje 
uwagi?  Czy zależy Miastu na pensjonatach, które powinny być tam prowadzone,                      
co  z  pewnością przysłużyłoby się rozwojowi turystyki? 
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2. Radny poruszył kwestię dot. porad lekarskich dla ełckich sportowców.  Lekarz 
wykonujący takie badania powinien wykonać nieodpłatnie w ciągu roku 3 tys. porad. 
Kontrakt zawarty z Kasą Chorych pozwala na wykonanie tylko 600 porad, a więc jest 
to problem. Druga kwestia dot. pomieszczenia na potrzeby gabinetu lekarskiego  
lekarza sportowego. Chodzi oto, aby ci młodzi ludzie – sportowcy nie przebywali 
razem z osobami chorymi oczekującymi w kolejce do lekarza.  

 
 Wiceprzewodniczący RM W.Kwiatkowski poinformował, że nie otrzymał 
odpowiedzi na zgłoszoną na ostatniej sesji interpelację. Grzecznościowo otrzymał 
odpowiedź adresowaną do radnego J.Mrozka. Radny zwraca się z prośbą, aby na 
zadawane zapytania i interpelacje udzielać odpowiedzi zainteresowanym radnym. 
Odnośnie udzielonej odpowiedzi w temacie wydłużenia cykli sygnalizacji świetlnej na ul. 
Wojska Polskiego poprzedni Pan Prezydent pisał pisma do GDDK, która odpowiadała, że 
nic się nie da zrobić i na tym się kończyło.                  W obecnym piśmie - odpowiedzi 
powtarza się to samo. Radny nie życzy, aby takich informacji udzielano radnym. 
Zdaniem Wiceprzewodniczącego RM sygnalizację można poprawić. Czasy świecenia 
sygnalizacji były ustawione 10 lat temu, a dostosowuje się je do bieżącego ruchu. Radny 
zgłasza wniosek o wyeliminowanie wszystkich nieprawidłowości na drogach dot. 
organizacji ruchu. Należy sprawdzić zgodność obowiązującej organizacji ruchu 
zatwierdzonej projektami z istniejącym oznakowaniem i doprowadzić do porządku. Jest 
wiele nieprawidłowości zarówno  w oznakowaniu poziomym jak i pionowym dróg. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zapewnił, że radny będzie uczestniczył                        
w proponowanych zmianach odnośnie organizacji ruchu na drogach. 
 
Do punktu –12- 
 Radny W.Pieńkowski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta                       
z wnioskiem, aby  rozważył możliwość organizowania sesji w godzinach 
popołudniowych. W uzasadnieniu wniosku poinformował, że radni pracują na etatach               
w różnych firmach i są zwalniani przez pracodawców w związku z pracami Rady Miasta. 
Nie zwalnia to jednak radnych od wykonywania obowiązków służbowych w ramach 
etatu i muszą to nadrabiać często kosztem  własnego czasu wolnego. Poza tym 
dezorganizuje to normalny cykl pracy przedsiębiorstw, w których radni są zatrudnieni.  
  
 Radny T.Bińczak zwrócił się z propozycją do Przewodniczącego Rady Miasta, aby 
następna sesja, na której będzie przyjmowany budżet miasta (będzie to zapewne                
w przyszłym roku) była poświęcona tylko temu tematowi. 
 
 Radny Z.Jędrkiewicz wypowiedział się odnośnie pomysłu i propozycji 
organizowania sesji po południu. Zdaniem radnego jeśli pracodawca potrąca za 
nieobecność w pracy, to radni otrzymali rekompensaty w postaci diet. Radny nie 
wyobraża posiedzeń Rady Miasta po południu, gdyż trzeba będzie angażować do pracy 
naczelników wydziałów UM oraz pracowników w godzinach nadliczbowych, a za to 
pracownikom będą należały się również gratyfikacje pieniężne, czyli narazimy budżet 
miasta na dodatkowo większe koszty. Radny proponuje rozpoczęcie sesji o godzinę lub 
dwie wcześniej od godziny rozpoczęcia sesji   w dniu dzisiejszym. 
 
 Radny J.Mrozek poinformował, że podczas dyżuru radnego mieszkańcy zwracają 
się z bardzo różnymi problemami. Radny zobowiązał się kosztem swojego wolnego 
czasu do ich przyjmowania i wysłuchania. Dlatego na sesji w punkcie interpelacje                        
i wolne wnioski będzie zgłaszał sprawy z którymi mieszkańcy do Niego przychodzą.  
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 Radna W.Paczkowska jest innego zdania, uważa, że większość  spraw można 
zgłosić bezpośrednio do Prezydenta Miasta lub naczelników poszczególnych wydziałów. 
Poinformowała, że  do Niej również zgłaszają się mieszkańcy z bardzo różnymi 
problemami, ale stara się je przekazywać bezpośrednio do PM, a nie zgłaszać na sesji. 
Nie wyobraża sobie sytuacji kiedy 23 radnych zgłasza na sesji sprawy – problemy 
mieszkańców z którymi do nich się zwracają. 
 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował:  
– Starostwo Powiatowe w Ełku przedstawiło projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

dorocznej nagrody Ełcki Bocian. Nagroda ma uhonorować osoby lub podmioty, które 
w sposób widoczny, efektywny i pożyteczny wspierają rozwój Powiatu Ełckiego                
i jego mieszkańców. Starostwo zaprasza do skorzystania z możliwości zgłoszenia 
osób lub podmiotów, które  wykazały się wybitnymi osiągnięciami w roku ubiegłym 
na rzecz społeczności lokalnej. Uchwała wraz z informacją znajduje się w BRM do 
wglądu. Jeśli ktoś ma ochotę może kogoś zgłosić. 

– realizując wnioski radnych skierowane zostało pismo do Prezydenta Miasta                       
o zapronumerowanie 14 egz. pisma samorządu terytorialnego WSPÓLNOTA na rok 
2007 - 13 egz. radnym, którzy wpisali się na listę oraz 1 egz. do BRM, 

– wpłynął odpis postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  w Olsztynie, 
w którym WSA w Olsztynie na posiedzeniu niejawnym rozpatrując sprawę ze skargi 
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na uchwałę Rady Miasta Ełku z dnia                       
26 września 2006 r. w przedmiocie oceny aktualności studium uwarunkowań                     
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta oraz planów miejscowych - 
postanowił umorzyć postępowanie sądowe. 

– wpłynęły pisma (do wiadomości Przewodniczącego RM) od Rady Rodziców  i Rady 
Pedagogicznej Szkoły Podstawowej Nr 3 w sprawie uporządkowania sytuacji 
lokalowej – chodzi o wydzielenie z kompleksu budynków szkolnych szkoły 
podstawowej                            i gimnazjum. Adresatem pism jest Prezydent Miasta. 

– wpłynęło pismo pracowników Izby Wytrzeźwień wraz z protokołem z zebrania 
pracowników Izby z Zastępcą Prezydenta Miasta A.Urbańskim   – pismo skierowane 
zostało do Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  

 
 Wiceprzewodniczący RM W.Kwiatkowski zgłosił wniosek o udzielanie 
pisemnych odpowiedzi także na interpelacje radnych. Zgodnie z odpowiedzią, którą 
otrzymał radny Mrozek - odczytał treść. Jeśli sygnalizatory obecne nie spełniają 
określonych warunków,   to z mocy ustawy powinny być zmienione do grudnia 2008 r.  
Wobec powyższego zgłosił wniosek, o ustawienie czasu  świetlnej sygnalizacji dużo 
wcześniej, niż mówi rozporządzenie. Prosi także o udzieleni odpowiedzi na piśmie,                
w jakim terminie będzie możliwe wykonanie poprawienia sygnalizacji, czy w momencie, 
kiedy będzie musiała być przebudowana, czy też wcześniej przed przebudową ? 
 
Do punktu –13- 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski 
zamknął obrady VI Sesji Rady Miasta w dniu  27 lutego 2007 roku o godz. 1625 . 
 
Protokółowała:  

      Przewodniczył: 
Elżbieta Liziewska 

               Andrzej Orzechowski 
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